
گروه ســینما و تلویزیون - تهیه کننده مسابقه »ایران« از طراحی یک 
برنامه ترکیبی جدید با فضای مفرح در تلویزیون خبر داد.

هاشم رضایت تهیه کننده مســابقه »ایران« درباره تغییرات این مسابقه 
در ایام دهه فجر بیان کرد: مســابقه »ایران« هم مثل همه مسابقه های سازمان 
اســت و در دهه فجر سوالات به مبارزات مردمی انقلاب و شهدای انقلاب 

متمایل شده است.
ایــن تهیه کننده درباره جایزه این مســابقه که ابتــدا قرار بود خدمات 
ایرانگردی باشد و حالا به صورت نقدی پرداخت می شود، گفت: ابتدا قرار 
بود از طرف مسابقه، برندگان به ایرانگردی بروند اما کرونا مانع شد از طرفی 
برخی از خانواده ها می خواهند در زمان مورد نظر خودشــان به ســفر بروند 
که با زمان تعیین شــده برنامه هماهنگ نبود. بنابراین قرار شــد این هزینه را 
به گروه برنده بدهیم و با زمان بندی که خودشــان مد نظر دارند )البته بعد 
از کرونــا( به هر جای کشــور عزیزمان که می خواهنــد بروند البته جوایز 
ایرانگردی هر قســمت ۵۰ میلیون است که اگر گروهی کامل برنده شود به 

آنها تعلق می گیرد.
رضایت در بخش دیگر درباره بازخوردهای این برنامه در فصل جدید 
و با اجرای سعید شیخ زاده عنوان کرد: نوروز سال گذشته که هر روز پخش 
داشتیم سومین برنامه پربیننده سیما بودیم الان هم بازخوردها بسیار خوب 

است.
وی درباره اینکه حضور ســام درخشانی به عنوان بازیگر چهره چقدر 
با نبودش در این مســابقه فرق داشــته اســت، گفت: بازیگر چهره باعث 
می شــود هواداران بیایند و در شــروع یک برنامه جذب آن شــوند. سعید 
شــیخ زاده هم مجری ای تواناســت و هم بازیگر و دوبلور است و مخاطب 
نســبت به او شــناخت دارد و هنوز هم برنامه مخاطب خود را دارد. او نقاط 
 قوت بســیاری دارد و این طور نیست که مجری مسابقه حتماً باید سلبریتی 

باشد.
این تهیه کننده درباره اینکه چرا از همان ابتدا ســراغ شیخ زاده نرفته اند 
بیان کرد: سازمان هم اعتقاد دارد که در وهله اول از نیروهای خود صداوسیما 
اســتفاده کنیم ولی در ابتدا شــروع برنامه همه مجریان توانمند مشغول کار 

بودند و یا قراردادی برای اجرا داشتند.
وی در ادامه درباره ویژگی های این مسابقه بیان کرد: مسابقه را نباید با 
برنامه های دیگر و حتی با مســابقه های دیگر مقایسه کرد در مسابقه »ایران« 
شرکت کنندها یک گروه پنج نفره تشکیل می دهند سه ماه مطالعه می کنند و 
۱۰ هزار ســوال را باید بخوانند و سختی هایی دارد که در مسابقه های دیگر 

اینچنین نیست.
رضایــت در پایــان از یک طرح برنامه جدید خبــر داد و عنوان کرد: 
طــرح جدیدی در دســت داریم و اتاق فکر برنامه چندین جلســه برگزار 
شــده و بــه نظــرم این طرح یکــی از بهتریــن برنامه های ســیما خواهد 
 شــد که برنامــه ای ترکیبی با فضایی مفــرح به همــراه آیتم های مختلف 

دارد.

تأثیر جدایی سام درخشانی از »ایران« و 
طراحی برنامه جدید
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گروه سینما و تلویزیون -یکی 
از ســه فیلم پرمخاطب سی و نهمین 
جشــنواره فجر ساخته جدید محسن 
قرایی با نام »بی همه چیز« است؛ فیلمی 
اقتباس شــده از نمایشــنامه مشهور 
»ملاقات بــا بانوی ســالخورده« اثر 
فریدریــش درونمات که در روزهای 
گذشته هم فیلم و هم بازی بازیگرانش 
مورد تحســین خیلــی  از منتقدان و 
تماشاگران جشنواره قرار گرفته است.

در ایــن فیلم بابــک کریمی که 
فیلم »سینما شهر قصه« را از جشنواره 
ســال قبل هنوز در نوبت اکران دارد، 
با بازیگرانی همچــون هدیه تهرانی، 
پرویز پرســتویی، هادی حجازی فر، 
فرید سجادی حسینی و پدرام شریفی 
همبازی شــده که با بیشتر آن ها اولین 
تجربه همکاری را داشــته است. این 
فیلم در روزهایی که کرونا ناشــناخته 
بودن خــود را تحمیل می کرد، جلوی 

دوربین رفت و به جشنواره رسید. 
روزهای  در  فیلمبــرداری 

وحشت کرونا
کریمــی درباره تجربــه کار در 
روزهای کرونایی می گوید: آن زمانی 
که ما فیلمبرداری را شــروع کردیم در 
روزهای اوج شیوع کرونا بودیم؛ همان 
روزهایی که ترس و وحشــت نسبت 
به آن زیاد بود. البته ما خوشــبختانه در 
روستایی کار می کردیم که هیچ موردی 
از کرونــا گزارش نشــده بود و از این 
لحاظ به یک محیط سالم رفتیم و خیلی 
از سکانس ها در فضای باز فیلمبرداری 
می شــد. با این حال یک تیم پزشکی 
همیشــه سر پروژه حضور داشت، هر 
روز صبح عوامل تب سنجی می شدند 
و اگر دمای بدن کســی کمی بالا  بود 
بلافاصله تســت گرفته و تا مشخص 
شــدن نتیجه به منزل فرستاده می شد. 
در آنجا اتاق لبــاس و  گریم و محلی 
که بــرای صرف غــذا در نظر گرفته 
شــده بود به تجهیزاتی مجهز بود که 
شب ها همه چیز را ضدعفونی می کرد 
و از این لحاظ تدابیر ســفت و سختی 
داشــتیم. او اضافه می کند: البته با این 
وجــود چند نفری کرونا گرفتیم و من 
هم مبتلا شــدم. اما حین کار این اتفاق 
نیفتاد و  در یک جمع خانوادگی مبتلا 
شــدم و حدود یک ماه و نیم نتوانستم 
سر کار بروم. به همین دلیل همکارانم 

مجبور شدند در سکانس های گروهی، 
پلان های مرا بعدا فیلمبرداری کنند. در 
این پروژه اســتانداردی رعایت شــد 
که من در پروژه هــای دیگری هم که 
می رفتم توضیح مــی دادم تا آن ها هم 
همان تدابیــر را اجرا کنند، چون همه 
به این شــکل کار نمی کنند بویژه آنکه 
به هر حال انجام این تدابیر هزینه های 
گروه را بالا می بــرد،  هرچند آرامش 
و امنیت خاطر بیشتری به همراه دارد. 
در ســکانس های گروهی ما، همیشه 
پزشک و پرســتار سر صحنه حضور 
داشتند چون صحنه های سنگینی بودند 
مخصوصا سکانس ابتدایی و پایانی که 

تعداد جمعیت بسیار زیاد بود.
برای وفاداری در اقتباس از 

کتاب باید  خیانت کرد
این بازیگر درباره اقتباسی بودن 
ایــن فیلم که کمتر چنیــن اتفاقی در 
ایران تجربه می شــود و ســختی های 
ساخت فیلم اقتباســی می گوید: یک 
قاعــده وجود دارد که می گویند وقتی 
می خواهیم از یک کتاب اقتباس کنیم 
بایــد از یک جایی آن را فراموش کنیم 
برای اینکــه روایت آن در یک مدیوم 

دیگری طراحی شده است. 
رمان، نوشــته ای وابسته به کلام 
است اما سینما، تصویر و حرکت است. 
در اقتباس باید عصاره داســتان گرفته 
شود و حس و حال آن با مدیوم جدید 
منتقل شــود.  شاید باید فکر کنیم اگر 
خود فردریش دورنمات فیلمساز بود 
و می خواست این داستان را فیلم کند 
چه کار می کرد؟ چگونه تمام روایتش 
را تصویر می کرد؟ برای ســاخت این 
فیلــم باید از فرم تئاتر بیرون می آمدیم 
و فرم تصویر را با تاثیر نگاه ها به جای 

کلام جایگزین می کردیم.  
کریمی بــه کتاب های »موراویا« 
کــه فیلم های زیادی از آن ها ســاخته 
شــده اشــاره می کند و ادامه می دهد: 
بعد از فیلــم »دنباله رو« به کارگردانی 
برتولوچی که ساختاری جدید داشت، 
وقتی از موراویا پرســیدند آیا ناراحت 
نیســتی که با داســتان کتابت اینطور 
برخورد شده و این چنین تغییر کرده؟ 
پاسخی داده بود که خیلی جالب است. 
گفته بود: »اصلا ناراحت نیستم، چون 
برای آنکه به یک کتاب وفادار باشــید 
باید بــه آن خیانت کنیــد«، به همین 

دلیــل نباید فراموش کنیم که ســینما 
یــک مدیوم عجیب و غریب اســت 
و اگر بخواهیــم عین به عین کتابی را 
اجرا کنیم آن وقت یک کتاب مصور و 
متحرک خواهیم داشــت.  او در پاسخ 
به اینکه آیا این فیلم با توجه به اقتباس 
از یک اثــر معروف خارجی می تواند 
در ســینمای دنیا عرضه شود؟ اضافه 
می کند: فکر می کنــم »بی همه چیز« 
می تواند به عنوان یک اثر اقتباســی در 
دنیــا مطرح شــود، اگرچــه بعضی 

جزئیاتش برای ما ایرانی ها معنای 
دیگری دارد و ممکن اســت 

برای یک غیرایرانی درک یا 
توضیحش سخت باشد، اما 
قطعا ویژگی های دیگری 
دارد کــه می تواند برای 
مخاطب خارجی هم 

جذاب باشد. 
کنار  بــازی 
و  پرســتویی 
تهرانی  هدیــه 
جالبی  چالــش 

بود
وی که با بیشــتر 

بازیگران این فیلم اولین تجربه 
همکاری را داشــته می گوید: 
بجز پدرام شریفی که در »ماهی 
و گربه« حضور داشت، تقریبا 
بــا بقیه اولین کار مشــترک 
را داشــتم. قبــلًا همیشــه 
تماشــاچی کارهای پرویز 
پرســتویی و هدیه تهرانی 
و مشتاق فیلم هایشان بودم. 

بازیگران توانمندی هستند و برای من 
چالش خوبی بود که در کنار آن ها کار 

کنم. 
او دربــاره هدیــه تهرانی که این 
روزها بخاطر بازی در این فیلم تحسین 
شــده، ادامه می دهد: در میان بازیگران 
زن هستند کسانی که جذابیت مرموز 
این کاراکتر را بتوانند خلق کنند، اما اگر 
هر کس دیگری بجز خانم تهرانی بود 
یک فیلم دیگری می داشــتیم.  هدیه 
تهرانی بویژه بــا آن لباس ها و 
انتخاب  تاثیرگــذار  گریم 
بســیار درستی بود و یادم 
هست برای گریم و پیدا 
کردن یک ترکیب خوب 
کلاه و لباس تست های 
شــد.  انجام  زیــادی 
کلا فکــر می کنم تمام 
بازیگرها حتی آن هایی 
که رل هــای کوتاهی 
داشــتند ، سر جای 
خــود بودند. ضمن 
اینکه بایــد به باران 
کوثری هم اشاره کرد 
که خیلی جســارت 
داشــت چون حاضر 
شــد گریمی سنگین 
داشته باشــد تا این قدر 
زشــت شــود و کمتــر 
کســانی پیدا می شوند که 

این گریم را تحمل کنند. 
»بی همه چیز« سمبل 

امروز است
بابک کریمی بــا تایید اینکه 

»بی همه چیز«  با وجود اقتباسی بودن 
و روایت یک داســتان در زمان قدیم 
اشــاره های بــه روزی از جامعه دارد، 
می گوید: درســت اســت که تاریخ 
داستان به زمان های گذشته برمی گردد 
اما سمبل امروز است. غرض این نبود 
که یــک ماجرای قدیمــی را تعریف 
کنیــم، در واقع درد دل ها و کنش های 
اجتماعی امروز را تعریف کردیم. من 
فکر می کنم طرح چنین مســائلی در 
یک دوران قدیمی تر باعث می شــود 
به این موضوعات با کمی فاصله نگاه 
کنیم و اگر این ماجرا امروزی می شــد 
به دسته ها و گروه ها و آدم های زیادی 
برمی خورد، ولی وقتی قصه را به جای 
دیگــری در یک زمــان دور می برید 
مسئله ی شخصی در آن وجود ندارد. 
انگاری آن موضوعات و مقوله ها را از 
بالا و از فاصلــه ای دور نگاه می کنیم. 
آن وقت می توانیم بفهمیم نسبت ما با 
آن مقوله در دوران امروز چقدر است. 
شــیوه زندگی با کرونا را 

باید یاد بگیریم
او که تابســتان امسال قرار بود به 

جشنواره ونیز برود ولی به دلیل ابتلا به 
کرونا نتوانست، در پایان این گفت وگو 
دربــاره برگزاری جشــنواره فجر و 
حس و حال خــودش به آن با وجود 
هشــدارهایی که مرتب داده می شود، 
می گوید: روزهایی که پاندمی شــروع 
شده بود ما نمی دانستیم که چه اتفاقی 
می افتد. دنیا در حال کشــف کرونا بود 
و نگرانی های زیادی وجود داشــت و 
خیلــی کارها تعطیل شــدند، ولی در 
همان ایام از کاری که در ونیز انجام شد 
بسیار خوشم آمد. آن ها تلاش زیادی 
کردند تا همه تدابیر رعایت شــود که 

بتوانند جشــنواره را برگزار کنند، در 
حالی که برایشان بسیار سخت بود اما 
در نهایت جشــنواره را برگزار کردند. 
الان برداشــت شخصی من این است 
که ما حالا حالاها باید با کرونا زندگی 
کنیم و نباید اسیر آن شویم. باید شیوه 
زندگی کردن با کرونا را یاد بگیریم. ما 
نمی توانیم زندگی خود را تعطیل کنیم. 
در روزهای اول شــرایط فرق داشت 
و همه چیز را تعطیــل کردیم اما الان 
دیگر جا افتاده است. روزهایی را یادم 
می آیــد که وقتی در تهران راه می رفتم 
یا به جایی مثل بازار تجریش می رفتم 
یک سوم آدم ها ماســک نداشتند، اما 
همیــن چند روز قبل کــه رفتم، دیدم 
همه ماســک دارند. به هر حال شعور 
انسانی هم باید به درد بخورد و ما باید 
سعی کنیم این شرایط را مدیریت کنیم، 
یعنی بپذیریم کرونا هست اما نباید از 
زندگی کردن پرهیز کنیم.  هنر و سینما 
اکســیژن روح جامعه هستند بویژه در 
جاهایی مثل ســینما که شــرایط قابل 
کنترل اســت و می توان تعداد حضور 
افــراد را محدود کرد. مــن در همین 

جشــنواره دیدم که صندلی های برج 
میلاد با فاصله قرار داده شــده، تدابیر 
بهداشــتی  اجرا می شدند و از این پس 
هم این کار می تواند ادامه داشته باشد. 
ما باید زندگی را به جلو ببریم و شیوه 
زندگــی کردن با کرونــا را پیدا کنیم. 
معتقدم تعطیلی جشنواره دیگر خیلی 
زیادی بود چون همانطور که با تدابیر 
بهداشــتی فیلم می سازیم پس با همان 
شرایط هم میشود فیلم را تماشا کرد.  از 
این پس به نظرم باید برای استادیوم ها 
هم فکری کــرد. الان دیگر وقت این 
است که فکر کنیم و راهکار پیدا کنیم.

گروه سینما و تلویزیون - سال 
ها است که در سینمای ایران یک بحث 
جــدی وجود دارد که چرا نمی توانیم 
در تولیدات ســینمایی از قهرمانان و 
اسطوره هایی که در طول تاریخ معاصر 

داشتیم، تصویر درستی ارائه کنیم.
این مسیر ســختی های خودش 
را دارد در بعضــی از موارد نمی توان 
به درســتی به موضوع نزدیک شــد 
و  ملاحظاتــی در خصوص برخی از 
شخصیت ها وجود دارد و در گام دوم 
بحــث هزینه های تولیــد و مخاطب 
شناســی خواهد بود که در اکثر مواقع 

ایده ها به فیلمنامه هم تبدیل نمی شود 
و ناقص می ماند.

منصــور نمونه بــارز یک اتفاق 
خوب در ســینمای ایران است. فیلم 
خوش ســاختی کــه روایتگر بخش 
مهمــی از زندگی تیمســار ســتاری 
فرمانده نیروی هوایی ارتش اســت. 
یک فیلم شــخصیت محورِ درست و 
اصولی اســت که اسطوره سازی نمی 
کند، شخصیت را بی خود و بی جهت 
مقدس نمی کند، شعارهای گل درشت 
و مزخرف نمی دهد و همین امر باعث 
می شود شــخصیت پردازی منسجم 

و وفادار به کاراکتر به درســتی شکل 
بگیرد و منصــور به فیلم جذابی برای 
مخاطب تبدیل شود.  مخاطب اگر هیچ 
ذهنیتی نسبت به ستاری نداشته باشد 
بعد از پایان فیلم دو ســاعتی با کاراکتر 
همراه شــده و به شــناخت رسیده و 
در اینجا اســت که شخصیت پردازی 
شکل گرفته است. یکی از نقاط مثبت 
این فیلم علاوه بر ســبقه مستند سازی 
کارگردانش، حضور کیومرث مرادی 
در مقام بازیگردان اســت، کارگردان 
مولفی که در میان تئاتری ها شــناخته 
شــده اســت و در اینجا با بهره بردن 

اصولی و انتخاب های درست از میان 
بازیگران جــوان و خلاق؛ چهره های 
جدیدی را معرفی کرده است. محسن 
قصابیان بازیگر نقش تیمسار ستاری، 
به درســتی بازی می کند و حضورش 

غافلگیر کننده است. 
منصور نمونه موفقی است که می 
شود بعد از این به این فیلم استناد کرد، 
یک پرتره تر تمیز و که به اصل موضوع 
وفادر اســت و از عقده گشــایی های 
سیاسی و جناحی به دور است و فقط 
با زبان ســینما قصه اش را بر اســاس 

واقعیت موجود روایت می کند.

گروه ســینما و تلویزیون - 
ســریال های پلیسی و جنایی به تبع 
داســتان معمایی و ساختار اکشنی 
کــه دارند؛ هر ســاله مــورد توجه 
مخاطبان بســیاری در سراسر دنیا 
قرار می گیرند و با قیمت های بالایی 
به شــبکه های تلویزیونی فروخته 
می شــوند. الجزیره در گزارشی به 
معرفی شش سریال پلیسی و مهیج 
پرداخته که از طریق نتفلیکس به دنیا 

عرضه شده است:
»لوپین«

ســریال فرانســوی »لوپین« 
)Lupin(، توانست در مدت زمانی 
کوتاه توجه مشترکان ۰نتفلیکس را 
به خود جلــب کند. طبق آماری که 
خود شــبکه منتشر کرده است، این 
ســریال فرانســوی در کشورهای 
اروپایی و عربی مخاطبان زیادی را 

جذب کرده است. 
سریال »لوپین« مرز ۷۰ میلیون 
مخاطب را گذرانده و توانسته است 
به پرمخاطب ترین سریال فرانسوی 
شبکه نتفلیکس تبدیل شود. همچنین 
این سریال فرانسوی، سریال »تاج« 
که ۶۲ میلیون مخاطب داشته و جزو 
سریال های پرمخاطب ماه های آخر 
ســال ۲۰۲۰ بوده را هم پشــت سر 
گذاشته اســت. این سریال در ژانر 
پلیسی، داســتانی مهیج با حوادث 

غیرمنتظره را روایت می کند. 
قهرمان داستان به دنبال کشف 
حقیقت در رابطه با تهمتی است که 
۲۵ ســال قبل به پدرش زده شــده 
و ایــن موضــوع ماجراجویی ها و 

حوادثی را به همراه دارد.

»شرلوک« 
»شــرلوک«  ســریال 
)Sherlock( نیــز مانند ســریال 
»لوپیــن« قهرمانی دارد که مســایل 
و پیچیدگی هــا را بــا قدرت ذهنی 
فوق العــاده اش حل می کنــد، اما با 
ایــن تفاوت که »شــرلوک« از این 

توانایــی در برقراری عدالت و حل 
پرونده هــای پیچیــده ای که پلیس 
در حل آن ها عاجز اســت استفاده 

می کند.
این ســریال جنایی انگلیسی 
در ۱۵ قســمت و ۵ فصل به فاصله 

سال های ۲۰۱۰ تا ۲۰۱۷ منتشر شد 
و توانســت مورد توجــه مخاطبان 
قرار بگیرد. »شــرلوک« از ســایت 
هنــری )IMDb( نمــره ۹.۱ را 
کســب کرده و همچنین در لیست 
۲۵۰ ســریال برتر تاریخ که توسط 
همین ســایت منتشر شده، رتبه ۲۱ 

را دارد. بــازی قابل توجه بندیکت 
کامبربچ و مارتیــن فریمن یکی از 
دلایــل موفقیت این ســریال بوده 

است. 
شــخصیت شــرلوک هولمز 
تاکنون در چند نسخه سریال توسط 

شــبکه های تلویزیونــی مختلف، 
محوریت قرار گرفته است.

»پوآرو« 
»پــوآرو« )Poirot( نیز یک 
سریال انگلیسی است که از طولانی 
ترین ســریال های تاریخ محسوب 

می شود. 

»پوآرو« از ســال ۱۹۸۹ تا سال 
۲۰۱۷ و در ۱۳ فصل منتشــر شده 
است. داستان درباره هرکول پوآرو، 
کارگاه بلژیکی است که سعی دارد 
پرونده ها و جرائم مختلف را حل و 
فصل کرده و مجرم حقیقی را بیابد. 

هرکول پوآرو شــخصیتی است که 
توســط آگاتا کریســتی، نویسنده 

شهیر انگلیسی خلق شده است.
»خانه کاغذی«

 La Casa( »خانه کاغــذی«
de Papel( که در آمریکا با عنوان 
»سرقت پول« شناخته می شود، یکی 

از معروف ترین ســریال های شبکه 
نتفلیکس اســت. فصل چهارم این 
سریال ۶۵ میلیون بار مشاهده شده 

است. 
پرفســور برای یک ســرقت 
بزرگ برنامه ریزی کرده و گروهی 

را جمــع می کند امــا در این میان 
او درگیر داســتانی عشــقی شــده 
و بــا وجود نبوغــش برنامه هایش 
در معــرض خطر شکســت قرار 

می گیرند.
»یقه سفید« 

 White( »ســریال »یقه سفید
Collar( سریالی پلیسی و در عین 
حال کمدی است که از سال ۲۰۰۹ 

تا ۲۰۱۴ و در ۶ فصل منتشر شد. 
داستان سریال درباره مجرمی 
باهوش اســت که پس از ســال ها 
موش و گربه بازی با پلیس بالاخره 
دستگیر شده و به دلایلی تصمیم به 
همکاری با پلیس برای دســتگیری 
دیگر مجرمان می گیــرد. مت بامر 
نقش اصلی این ســریال را بر عهده 

دارد.
»کارمن سندیگو«

 Carmen( »کارمن سندیگو«
Sandiego( نیز سریال انیمیشنی 
پلیســی است که از ســال ۲۰۱۹ تا 
۲۰۲۱ منتشــر شد. این انیمیشن که 
نامزد دریافت جایزه امی هم بوده از 
یک بازی بــه همین نام الهام گرفته 

شده است.
قهرمان این سریال دختری به 
نام کارمن است که برای تبدیل شدن 
بــه خلافکاری حرفــه ای آموزش 
می بیند امــا او تصمیمی می گیرد تا 
به تقلید از رابین هود برای دو هدف 
بــه کارش ادامه دهد؛ یکی مقابله با 
باندهای بزرگ خلافکاری و دومی 
برای کمک به نیازمندان؛ در این میان 
تلاش پلیس برای دستگیری او کار 

را برایش پیچیده تر می کند.

۶ سریال پلیسی پربیننده را بشناسید

نگاه کوتاه به فیلم »منصور« ؛

یک پرُتره تر و تمیز

رمان، نوشته ای وابسته به کلام است اما سینما، تصویر 
و حرکت اســت. در اقتباس باید عصاره داستان گرفته 
شــود و حس و حال آن با مدیوم جدید منتقل شود.  شاید 
باید فکر کنیم اگر خود فردریش دورنمات فیلمســاز بود 
و می خواســت این داســتان را فیلم کند چه کار می کرد؟ 
چگونه تمام روایتش را تصویر می کرد؟ برای ساخت این 
فیلــم باید از فرم تئاتر بیــرون می آمدیم و فرم تصویر 
را بــا تاثیر نگاه هــا به جــای کلام جایگزین می کردیم.  

بابک کریمی که این روزها یکی از فیلم های پرمخاطب جشنواره را در سینماها دارد، معتقد است که» همه باید به فکر راهکاری
 برای زندگی با کرونا باشیم. « او همچنین از تجربه بازی در فیلم »بی همه چیز« در روزهای کرونایی می گوید، بویژه اینکه همبازی شدن با هدیه 

تهرانی و پرویز پرستویی را چالشی جالب برای خود می داند.

به بهانه »بی همه چیز « مطرح شد:

»چالش جالب« بابک کریمی با 
پرویز پرستویی و هدیه تهرانی


